



SPECIAL THANKS | MILLE FOIS MERCI

ONCE AGAIN, DR. YOSEF WOSK and the Wosk family have generously assisted the Alcuin Society to expand the importance of the Alcuin awards for book design. With their financial help we have been able to improve the awards catalogue, bring judges from outside British Columbia, exhibit the awarded books throughout Canada and Europe, and make other enhancements to the programme. As well as helping us financially over a decade, Dr. Wosk has, with enthusiasm, wisdom, and specific clear advice, helped us to increase the awards from the relatively modest undertaking they once were to the internationally-recognized national competition they are today.

We are grateful to Dr. Wosk and his family for their continued support.

CETTE ANNÉE ENCORE, YOSEF WOSK et sa famille nous ont beaucoup aidés à accroître l'importance des prix Alcuin pour la conception graphique du livre. Leur générosité nous a permis de bonifier le catalogue des ouvrages primés, de faire venir des juges de l'extérieur de la Colombie-Britannique, d'exposer les livres gagnants dans tout le Canada et en Europe, et d'apporter d'autres améliorations à notre programme. Il y a une dizaine d'années que monsieur Wosk nous soutient financièrement ; plus encore, par son enthousiasme, sa sagesse, ses conseils clairs et pratiques, il a contribué à donner de l'expansion à notre entreprise : c'est en partie grâce à lui que le concours de la Société Alcuin, dont la portée était au départ assez modeste, a pris une envergure nationale et est aujourd'hui reconnu à l'étranger. Nous voulons exprimer toute notre gratitude à monsieur Wosk et à sa famille pour leur appui continu.